
Protokół Nr 1/24 

      z posiedzenia Komisji Budżetowej  

                                                        w dniu 04 czerwca 2024 r.  

 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w 

Otwocku przy ulicy Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

radnego Tomasza Wyglądały w godzinach od 1615 do  1845. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz Skarbnik Powiatu  

Pan Wiesław Miłkowski i Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pan Marcin 

Kasprzak, zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej. 

3. Zapoznanie Komisji z prowadzonymi przez Powiat inwestycjami. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z 

późn.zm.; 

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.; 

3) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat Otwocki 

w 2024 roku. 

5. Sprawy różne i zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Wyglądała przywitał członków 

Komisji oraz przybyłych gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Wyglądała poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji, a także zgłosił kandydaturę radnego Roberta 

Kosińskiego. 

Radny Robert Kosiński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

W głosowaniu, Komisja jednogłośnie wybrała radnego Roberta Kosińskiego na 

wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Głosowanie w obecności 8 radnych: „za” – 8 osób. 



 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poprosił Zastępcę Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych Pana Marcina Kasprzaka, o przedstawienie Komisji inwestycji 

prowadzonych przez Powiat.  

 Zastępca Dyrektora ZDP Marcin Kasprzak omówił wydatki drogowe Powiatu z 

podziałem na gminy. 

 Radna Bogumiła Więckowska spytała się na jakim etapie jest budowa ronda na ul. 

Świderskiej i ul. Kołłątaja w Otwocku. 

 Zastępca Dyrektora ZDP Marcin Kasprzak odpowiedział, że inwestycja będzie 

posiadała rygor natychmiastowej wykonalności. Ze względu na prowadzone postępowanie 

administracyjne budowa ronda jeszcze się nie rozpoczęła. 

 Radna Bogumiła Więckowska zapytała o wysokość kary finansowej nałożonej na 

wykonawcę ścieżki rowerowej przy ul. Warszawskiej w Otwocku. 

  Zastępca Dyrektora ZDP Marcin Kasprzak przekazał, że wkrótce zostanie dokonany 

odbiór robót poprawkowych. Powiat posiada również zabezpieczenie w postaci zabezpieczenia 

należytego wykonania umowy na kwotę ponad 300 tys. zł. 

 Radna Aneta Bartnicka zapytała o modernizację infrastruktury mostowej. Na jakim jest 

etapie i jaka jest przyczyna braku rozpoczęcia robót budowlanych. 

 Zastępca Dyrektora ZDP Marcin Kasprzak powiedział, że projekt blokowany jest przez 

organy ochrony środowiska. Zaznaczył, że przygotuje odpowiedź w formie pisemnej. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poprosił o przekazanie jej 

wszystkim członkom Komisji. Następnie zapytał, czy planowane jest spotkanie  

z mieszkańcami wsi Jatne w związku z rozbudową drogi. 

 Starosta Otwocki Tomasz Laskus odpowiedział, że takie pismo wpłynęło i czeka na 

odpowiedź od Dyrektora ZDP Pawła Grzybowskiego. 

 Radna Aneta Bartnicka zapytała czy Powiat posiada oszczędności na bieżące remonty 

dróg. 

 Zastępca Dyrektora ZDP Marcin Kasprzak odpowiedział, że jest budżet na utrzymanie 

bieżących remontów. W planach jest m.in. remont drogi w Człekówce w okresie wakacyjnym. 

Problemem jest brak pracowników robót drogowych. 

 Radna Kinga Błaszczyk zaproponowała by zatrudnić osoby w ramach prac społecznych. 

 Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała podziękował Panu Marcinowi 

Kasprzakowi za przedstawienie inwestycji drogowych, a następnie oddał głos Skarbnikowi 

Panu Wiesławowi Miłkowskiemu. 

 Skarbnik Wiesław Miłkowski omówił pozostałe inwestycje oraz zakupy inwestycyjne. 

Jako jedne z priorytetowych zadań wymienił poprawę cyberbezpieczeństwa w Starostwie 

Powiatowym w Otwocku oraz rozbudowę i modernizację Domu Pomocy Społecznej Wrzos w 

Otwocku. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zadał pytanie odnośnie dotacji dla Powiatowego Centrum 

Zdrowia Sp. z o.o. na zakup videogastroskopu. Poinformował, że na jego wniosek ówczesna 

prezes PCZ miała wystąpić z pytaniem do gmin odnośnie przeznaczenia środków na zakup 

sprzętu. 



 Starosta Tomasz Laskus odpowiedział, że musi zweryfikować czy gminy deklarowały 

na piśmie swój udział i w jakiej kwocie. 

  Radna Kinga Błaszczyk zapytała o termin planowanej przeprowadzki mieszkańców 

DPS Wrzos oraz czy inwestycja zostanie zakończona w planowanym czasie. 

 Starosta Tomasz Laskus powiedział, że całość oddana ma być do końca listopada br., 

ale wykonawca prawdopodobnie wydłuży czas do maja 2025 r. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zapytał o opóźnienie względem harmonogramu robót 

budowlanych przedstawionego przez wykonawcę. 

 Starosta Tomasz Laskus odpowiedział, że nie posiada takich szczegółowych danych. 

 Z kolei radna Aneta Bartnicka poprosiła o informację z czego wynika to opóźnienie. 

 Starosta Otwocki odpowiedział, że wynika to z mocy przerobowej wykonawcy. 

Możliwość sfinansowania inwestycji będzie dopiero po zakończeniu inwestycji – wynika to z 

przepisów Polskiego Ładu. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk poprosił Starostę o udostępnienie wniosku, który był 

składany do PFRON-u z pytaniem o dofinansowanie inwestycji oraz odpowiedzią jaką uzyskał 

Powiat. 

 Następnie Starosta Otwocki Tomasz Laskus przedstawił proponowane zmiany 

dotyczące wymiany sprzętu i zasad funkcjonowania  Starostwa Powiatowego w Otwocku. 

 

Ad. 4 

 

1) 

Skarbnik Wiesław Miłkowski przedstawił zmiany w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady 

Powiatu Otwockiego z dnia 20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 

2024 rok, z późn,zm. Dotyczą one m.in. dotacji ze środków unijnych oraz przychodów z 

niewykorzystanych środków pieniężnych.  

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z 

dnia 20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm. 

 

Głosowanie w obecności 9 członków Komisji: „za” – 9 osób. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

2) 

 Skarbnik Wiesław Miłkowski omówił zmiany w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady 

Powiatu Otwockiego z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.  

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z 



dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 

lata 2024 – 2038, z późn.zm. 

 

Głosowanie w obecności 9 członków Komisji: „za” – 9 osób. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

3) 

 Skarbnik Wiesław Miłkowski omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przez Powiat Otwocki w 2024 roku. Poinformował, że byłby to kredyt 

długoterminowy w wysokości 13 300 000,00 zł, na pokrycie planowanego deficytu 

budżetowego, powstałego wskutek zaplanowanych wydatków majątkowych oraz na rozchody 

wynikające ze spłaty kredytów z lat ubiegłych. Prawne zabezpieczenie stanowi weksel „in 

blanco” wraz z deklaracją wekslową. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Powiat Otwocki  

w 2024 roku. 

 

Głosowanie w obecności 9 członków Komisji: „za” – 8 osób, „wstrzymała się” – 1 

osoba. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Wyglądała poinformował o Uchwale Nr 

12.280.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie orzeczenia 

nieważności uchwały Nr 461/LXXIII/24 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 18 kwietnia 2024 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, procedury jej uchwalania oraz 

rodzaju i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi uchwały budżetowej. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski przedstawił w jaki sposób Regionalna Izba 

Obrachunkowa argumentuje nieważność uchwały oraz przekazał, że rozmawiał na ten temat  

z Kancelarią Adwokacką, która uważa orzeczenie RIO za bezzasadne. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

         

Przewodniczył: 

Tomasz Wyglądała 

Sporządziła: 

Anna Karpińska 


